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nézőtéren ült és behívott a páholyba s azt mondotta: ö most fi

gyelmeztetni akar engem, hogy itt egy rendkívül nagy ünnep van, 

mert ez a mai dátum, a Vizkereszt bemutatója a Shakespeare-! elő

adásoknak egy mérföldköve. Ekkor mutatkozott meg az, hogyan kell 

játszani Shakespeare!, s ez olyan dátum, amelyre majd később is 

hivatkozni fogunk. Én nagyon örülök, hogy több ilyen előadásban . 

benne vagyunk. Az a stílus, ahogy.mi játsszuk. Shakespeare!, a 

Vizkeresztet,a III.Richárdot, a Hamletet, az Othellot, - ezek 

olyan állomások, amelyek után majd még jobbak következnek, fár, 

hogy kiengedtük a Rómeót. /Derültség. / Igen, mert mi jobban 

megcsináltuk volna.

Ami Faragó elvtárs szavait illeti, feltétlenül 

azt kellene csinálnunk, hogy filmre vegyük fel a Sok hűhó semmi - 

ért-et. Visszanézve a múltba, milyen jó lett volna, ha régebben 

Fáncsil®* vagy a többieket meg tudták volna örökíteni, s ma meg

nézhetnénk, hogyan játszották el szerepeiket, örökítsük meg te-iát 

Mészárost, Benedeket és a többieket, hogy a mi. utánunk kö- 

vetkező generáció lásse, hogy mi hogyan játszottuk Shakespearet. 

/Taps./ k

Lendvay Lajos:Azt hiszem, helytelen 

lenne, ha a sok főszerep mellett nem említenénk meg Sugár Lajos 

elvtárs alakítását. Szerintem ez is főszerep, még csak masszára 

!., főszerep, de a darabban reg különösen főszerep, /ügy van’/ 

Ezzel kapcsolatban csak azt szeretném elmondani, érdemes volt 

megfigyelni, hogy Sugár elvtárs hogyan birkózott meg ezekkel 

az oldalas szövegekkel. Már az emlékpróbák elején majdnem súgó 

nélkül mondotta el szerepét. Ez is figyelemreméltó, és legfő- 

képen az figyelemreméltó, amit csak mi színésze1" láttunk, akik 

vele együtt próbáltunk, hogy milyen nagyszerűen oldotta meg 

szerepét, hogy milyen nagyszerűen fejlődött a próbák folyamán 

<*£ oaerep. a-kcgéfooa, és végeredményében milyen jól, szerintem 
milyen nagyszerűen oldotta meg ezt a feladatot./Taps./


